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VD-rapport  

Informationsärende 

Styrelsen för Förvaltnings AB Framtiden: 
Rapporten VD-rapport antecknas 
 

Bedömning ur ekonomisk, ekologisk och social dimension 
Bolaget har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån dessa dimensioner. 
 

Ärendet  
Ärendet innehåller sammanfattande information från VD gällande den period som 
varit sedan föregående styrelsemöte. 

  

Förvaltnings AB Framtiden  
  

Tjänsteutlåtande, information 
Styrelsehandling nr 7 
Utfärdat 2024-04-24 
Ärendenummer FAB-2024-00165 
 

Handläggare 
Anna Staxäng 
Telefon: 031-773 7552 
E-post: anna.staxang@framtiden.se 
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Stormöte Näringslivsstrategiska programmet 

Den 15 april deltog Terje Johansson på stormötet för Näringslivsstrategiska 
programmet som hölls på World of Volvo. Mötet arrangeras av Business Region och 
arbetet med programmet utgår ifrån de utmaningar vi behöver möta för att skapa 
bättre förutsättningar för företagande. I år fokuserade man på de utmaningar som 
påverkas mest av den lågkonjunktur vi befinner oss i. Terje deltog som samtalsledare 
vid ett av 4 ”rundabord”, där frågeställningen var Hur kan vi genom arbetet med 
kompetensförsörjning skapa bättre förutsättningar för ett hållbart byggande och säkerställa företags 
möjligheter till etablering och expansion? 
 

Medlemsmöte med Älvstrandens socialdemokratiska förening 

Den 16 april deltog Terje Johansson och Dan Sandén, VD Framtiden Byggutveckling 
på ett informationsmöte med Älvstrandens socialdemokratiska förening där de 
berättade om planerad bostadsproduktion.  
 

Media i urval 
Kring månadsskiftet mars/april var det några debattinlägg i GP kring 
bostadspolitiken i staden. Ett av inläggen skrevs av ledamöter från vår styrelse, Aslan 
Akbas, Hannah Klang och Petra Elf.  
 
I ett reportage i DN om Johannes Hulter pratades det om omdaningen av 
Biskopsgården och här nämndes koncernens arbete. 
 
Den 9 april kom nyheten om att årets hyresförhandling för allmännyttan i Göteborg 
var klar. Den fick stor uppmärksamhet i media, där nämndes också att 
hyresgästföreningen denna gång valt att teckna två olika avtal beroende på vilket 
bolag det gällde.  
 
En ytterligare debattartikel, denna gång om att Utsatta områden borde stöttas med sociala 
reformer - inte välgörenhet publicerades i GP. Udden var riktad mot behovet av 
satsningar på skolan, men exemplifierades bland annat med koncernens satsningar i 
utsatta områden och särskilt våra gemensamma handslag med näringslivet. En replik 
kom sedan från Svenskt Näringsliv en vecka senare. 
 

Bolagsremisser  

Nedan sammanställs bolagsremisser som inkommit till Framtiden och där bolaget 
har yttrat sig eller kommer att yttra sig.  

 

Remiss  Avsändare  Kommentar  

Remiss från Landsbygds- och 
infrastrukturdepartementet - Förslag 
till införande av gränsvärden för 
klimatdeklarationer av byggnader 

 
Dnr: SLK-2024-00269 

Stadsledningskontoret  
 
Sista svarsdag 2024-05-15 

Förvaltnings AB Framtiden har yttrat sig 
över förslag på införandet av gränsvärden 
för byggnaders klimatpåverkan från 2025, 
för de moduler som idag omfattas av kravet 
på klimatdeklaration.  
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Remiss från Landsbygds- och 
infrastrukturdepartementet - Bättre 
information om hyresbostäder - 
kartläggning av 
andrahandsmarknaden och ett 
förbättrat lägenhetsregister (SOU 
2023:65 

 
Dnr: SLK-2023-01091 

Stadsledningskontoret  
 
Sista svarsdag 2024-02-16 

Förvaltnings AB Framtiden har yttrat sig 
över utredningens förslag om bättre 
information om hyresbostäder, kartläggning 
av andrahandsmarknaden och ett förbättrat 
lägenhetsregister.  

Remiss från Landsbygds- och 
infrastrukturdepartementet - Åtgärder 
för en bättre bostadsförsörjning. 

 
Dnr: SLK-2023-00096 

Stadsledningskontoret  
 
Sista svarsdag 2024-04-15 

Förvaltnings AB Framtiden har yttrat sig 
över promemorian som bland annat 
innehåller förslag på åtgärder för en bättre 
bostadsförsörjning.  

Remiss från Justitiedepartementet - 
Ett starkare skydd för 
offentliganställda mot våld, hot och 
trakasserier SOU 2024:1. 

 
Dnr: SLK-2024-00080 

Stadsledningskontoret  
 
Sista svarsdag 2024-04-12 

Förvaltnings AB Framtiden har yttrat sig 
över förslaget som bland annat berör 
ändringar i brottsbalken och andra 
författningar.  

Remiss – förslag på lokala 
åtgärdsprogram för tre av stadens 
huvudavrinningsområden; Göta älvs 
huvudfåra, Säveåns samt Mölndalsåns 
avrinningsområde.  

Miljöförvaltningen  
 
Sista svarsdag 2024-06-07 

Förvaltnings AB Framtiden kommer att 
yttra sig över förslaget på lokala 
åtgärdsprogram för tre av stadens 
huvudavrinningsområden för att statusen i 
Göteborgs vattenförekomster ska 
förbättras.  

 


